
PROTOKÓŁ NR 11/2019

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku

Publicznego w dniu 22.08.2019 r.

I. Porządek Posiedzenia

1. Prezentacja kandydatów na ławników sądowych,

2. Wybór  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Przestrzegania

Prawa, Ładu i Porządku Publicznego,

3. Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji gminnych,

4. Sprawy bieżące

I. Obecni na posiedzeniu

1. Członkowie komisji w liczbie 13 osób, według załączonej listy obecności. Nieobecny

1 członek komisji, radny Adam Czarnynoga.

2. Pani Anna Piekorz – Sekretarz Gminy Bojszowy,

3. Pan  Wojciech  Boruciński   -  Kierownik  Referatu  Infrastruktury  Technicznej  

i Gospodarki Komunalnej,

4. Pan Paweł Kumor -Radca Prawny 

I. Przebieg Posiedzenia

Posiedzenie  otworzył  przewodniczący Komisji  Andrzej  Rokowski,  który  powitał  radnych

członków  komisji  oraz  przybyłych  gości,  po  czym  przeszedł  do  realizacji  porządku

posiedzenia.

Ad 1.

Przewodniczący Komisji Andrzej Rokowski przekazał głos Radnemu Tomaszowi Lejawie -

Przewodniczącemu  Zespołu  do  spraw  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  Sądu

Rejonowego w Tychach. Radny Tomasz Lejawa poinformował, że w przewidzianym terminie

zostały zgłoszone dwie kandydatury  do objęcia  funkcji  ławnika  w Sądzie  Rejonowym w

Tychach  do  orzekania  w  sprawach  z  zakresu  prawa  pracy.  Prezes  Sądu  Rejonowego  w

Tychach zgłosił kandydaturę Pani Danuty Krawczyk, natomiast Pani Agnieszka Radwańska

została zgłoszona przez 50 obywateli, mających czynne prawo wyborcze i zamieszkujących



stale  na  terenie  Gminy  Bojszowy.  Radny  Tomasz  Lejawa  poinformował,  że  obydwie

kandydatki  są  obecne  poza  salą  obrad  i  zwróciły  się  z  prośba  

o  możliwość  autoprezentacji.  Następnie  zaproszono  kandydatki  celem  autoprezentacji,

podczas  której  radni  mieli  możliwość  zadawania  pytań.  Po  czym  podziękowano

kandydatkom  za  prezentacje  i  przewodniczący  komisji  przystąpił  do  realizacji  dalszego

porządku posiedzenia.

Ad 2  .

W związku ze złożeniem rezygnacji  z funkcji  Wiceprzewodniczącej   Komisji  Gospodarki

Komunalnej  i  Przestrzegania  Prawa,  Ładu  i  Porządku  Publicznego  przez  Radną  Panią

Urszulę Białożyt, konieczne stało się wybranie członka komisji, który będzie pełnił tą funkcję

podczas dalszych prac komisji. Przewodniczący Komisji Andrzej Rokowski upewnił się czy

decyzja  podjęta przez Radną Panią Urszulę Białożyt,  jest  decyzją  ostateczną,  a następnie

zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Kotasa do pełnienia tej funkcji. Radny Kotas zgodził

się  na  kandydowanie,  po  czym  w  związku  z  brakiem  innych  kandydatur,   nastąpiło

głosowanie, w którym członkowie komisji jednogłośnie dokonali wyboru radnego Grzegorza

Kotasa na Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa,

Ładu i Porządku Publicznego.

Ad. 3

Pan  Wojciech  Boruciński  przedstawił  w  sposób  wyczerpujący  stan  realizacji  inwestycji

gminnych – szczegółowy wykaz zadań inwestycyjnych w trakcie realizacji stanowi załącznik

do protokołu. Następnie wywiązała się dyskusja i zadawano pytania na które Pan Wojciech

Boruciński udzielał odpowiedzi.

Radny  Tomasz  Lejawa  w  temacie  termomodernizacji  budynku  strażnicy  OSP Bojszowy

zapytał o problemy z instalacją elektryczną w garażu oraz o sposób umieszczenia materiału

izolacyjnego w części budynku, gdzie znajduje się sala,

Następnie  Radny  Lejawa  zapytał  o  zakres  prac  jaki  obejmuje  umowa  na  przebudowę  

ul.  Spacerowej,  oraz  poruszył  problem  odprowadzania  wód  opadowych  w  omawianym

rejonie. Na pytania Radnego udzielono wyczerpujących odpowiedzi.

Radny Krzysztof Jasiński zapytał  o rękojmie na budynek przedszkola. W odpowiedzi Pan

Wojciech Boruciński powiedział, że gwarancja trwa do końca przyszłego roku, a zgłaszane

usterki wykonawca usuwa na bieżąco



Radny Marcin Duży zapytał o projekt i realizację oświetlenia na ulicy Jedlińskiej od rancza

Zacisze w kierunku Jedliny. Pan Wojciech Boruciński powiedział,  że sprawa jest w toku  

i będzie to zrealizowane.

Radny  Janusz  Wawrzyczek  zapytał  czy  audyt  w  szkole  w  Bojszowach  i  Międzyrzeczu

wykonywała ta sama firma, na co otrzymał odpowiedź twierdzącą.

Radny  Krzysztof  Komandera  zapytał:  jaką  mamy  pewność,  że  projekt  ul.  Krętej  

i Kasztanowej zostanie do końca roku wykonany definitywnie z tego względu, że jeżeli nie

zostanie  wykonany to będziemy musieli  zwrócić środki,  które otrzymaliśmy oraz zapytał

kiedy  będą  rozpoczęte  rozmowy  z  mieszkańcami.  Na  co  otrzymał  odpowiedz,  że  nie

będziemy musieli  nic  zwracać,  a  rozmowy z  mieszkańcami  rozpoczną  się  od przyszłego

tygodnia.

Radny Tomasz Lejawa zapytał o termin wykonania rurociągu gazowego od strony Bierunia

do szkoły podstawowej w Bojszowach, Na co otrzymał odpowiedz, że PSG zadeklarowała

wykonanie na wiosnę przyszłego roku.

Następnie  dyskutowano  w  temacie  planowanej  budowie  kanału  śląskiego,  który

prawdopodobnie miałby przebiegać przez gminę Bojszowy.

Radni  Łukasz  Mrzyk  oraz  Grzegorz  Kotas  zapytali  o  naprawę  uszkodzonego  dachu  na

budynku  strażnicy  w  Bojszowach  Nowych,  w  szczególności  uszkodzeń  powstałych  po

tegorocznych wiosennych wichurach. Następnie poinformowali o swoich obawach, w kwestii

degradacji  tego  budynku  w  skutek  nie  podjęcia  się  remontu  dachu  tego  budynku.  Pan

Wojciech Boruciński w odpowiedzi powiedział,  że w ostatnich dniach dokonano oględzin

dachu tego budynku i zostaną przeprowadzone w najbliższym czasie doraźne naprawy.

Ad 4. Sprawy bieżące 

Zapoznano się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania

wody i odprowadzania ścieków w Gminie Bojszowy. Projekt uchwały omówił radnym radca

prawny – Pan Paweł Kumor.

Następnie przeczytano i przyjęto protokół z poprzedniej Komisji. Po czym przewodniczący

Andrzej Rokowski podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.



Protokołował:     

Wiceprzewodniczący Komisji

Grzegorz Kotas

Przewodniczący Komisji 

Andrzej Rokowski
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